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Abstract (en)
[origin: WO8301454A1] A method and composition for coating a selected substrate including mixing a first liquid solution of first solvent and an
epoxy resin, with a second solution including selected proportions of epoxy resin curing agent reactive with the epoxy resin of the first solution,
second solvent, selected proportions of a selected wetting agent soluble in both water and in generally water insoluble liquid and a selected
proportion of water, and applying the mixed first and second solutions to a selected substrate.

Abstract (fr)
Procédé et composition de revêtement d'un substrat sélectionné consistant à mélanger une première solution liquide d'un premier solvant et d'une
résine époxyde, avec une deuxième solution comprenant des proportions sélectionnées d'un agent réactif de polymérisation de résine époxyde avec
la résine époxyde de la première solution, un deuxième solvant, des proportions sélectionnées d'un agent de mouillage sélectionné soluble tant
dans l'eau que dans un liquide généralement insoluble dans l'eau et une proportion sélectionnée d'eau, et à appliquer la première et la deuxième
solutions mélangées sur un substrat sélectionné.
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